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Møde: Tirsdag den 1. oktober 2024 

Tid: Kl. 19.00 – 21.30 

Sted: Møgeltønder Forsamlingshus 

 
DAGSORDEN / REFERAT 
 

Til stede: 
Hanne Boldt, Mona Rasmussen og Elsebeth Bay, Torben Hviid Nielsen, 
Jens Hansen, Jens Nissen. 

Fraværende: Christina Rygaard Kristiansen 

Mødeleder: Hanne Boldt Referent: 
 
Elsebeth Bay 
 

 

Punkt Formål Referat 

1. 
Dagsorden 

 

 
Godkendelse 

 
Tilføjet punkt (formanden orienterer om tilladelse 
fra biskoppen) 
 

2. 
Referat fra 
 

 
Godkendelse 

 
Godkendt tidligere. 
 

3. Formanden 
1. Nedsættelse 
af endeligt 
kirkegårds-
udvalg. 
 
2. Input til 
næste blad 
 
 
 
 
 
 
 
3. Sangaften 
22/10 
 
 

 
Lave plan for udvikling 
af kirkegården. 
 
 
 
Forslag og finde dato 
til aktivitetsudvalgs-
møde 
 
 
 
 
 
 
 
Hvem gør hvad? 
 
 
 

 
Ad 1. 
Udvalget består af Hanne, Mona, Jens Nissen og 
Elsebeth. Første møde afholdes i løbet af 
vinteren. 
 
Ad 2. 
- Spaghettigudstjeneste 
- Legatmidler bruges til fællesspisning evt. med 
kort lokalt indlæg (Elsebeth spørger Marinus, om 
han evt. vil fortælle om sandkulerne) 
- Andagt torsdag i forbindelse med byfest – evt. 
familiekørsel rundt i sognet (orienteringsløb) 
- Filmene bliver brugt. 
 
Ad 3. 
Ulla laver kaffe og bager kage. (Gratis kaffe, Øl 
og sodavand sælges) 
Vi mødes kl. 18 til borddækning. 
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4. Kransened-
læggelse og 
andesteg 10/11 
 
 
 
 
 
5. Tilladelse fra 
biskoppen om 
flere aftens-
messer. 

Hvem gør hvad? 
 

Ad 4. 

• Jens bestiller krans 

• Ulla laver mad 

• Torben kontakter fanebærer 

• Hanne tager imod tilmeldinger. 

• Elsebeth skaffer øl, vand og vin. 

• Bordet dækkes inden gudstjenesten. 
 
Ad 5. 
Vi har fået tilladelse til i en 2 årig prøveperiode at 
afholde 4 ekstra aftensmesser. Vi ønsker at 
afholde 2 familiegudstjenester med spisning og 2 
musikgudstjenester uden prædiken.  
De afholdes kvartalsvis, og starter med en 
familiegudstjeneste den 16. eller den 23. marts. 
 

4.  
Orientering fra 
præsten 
 

 
 
 

 

Fraværende 

5. Orientering 
fra kirkeværge 
om synet af 
præstegård og 
kirke. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Skimmel i orgelet. 
Gulvettpå lofter er lidt beskadiget (måske 
borebiller eller lignende) 
 
Vi vil søge om at komme på konsulentrunden i 
foråret 2025. 
 
Christina kontakter Wroblevskifonden og beder 
dem om at komme og vurdere skaderne. 
 
Vinduer, plankeværk og graverhus malet. 
 
Varmestyring i præstegården er ikke til at styre. 
 
Carporten bliver kortere, og så bliver der plads til 
en lille terrasse. 
 
Der er bestilt maler til at male carportdør og 
stakit. 
 
Der er indkøbt en motoriseret fliserenser, og der 
bliver bestilt en havemand til at ordne gårdsplads 
ved præstegården 4 gange om året.  
Menighedsrådet forventer af præsteparret 
vedligeholder fliser i haven. 
 

6. Orientering 
fra 
kontaktperson 
 
Tids-
registrering 
 

 
 
 
 
 

Vi har afholdt personale-møde, hvor vi har 
snakket tidsregistrering. Det foretages på 
computer i churchdesk. 
Der er en lille smule startvanskeligheder med 
systemet, men fremover bruger Lone og Jens 
det. 
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Der afholdes MUS samtaler for øjeblikket. 
 
Vores kirkegård er virkelig pæn! 
 

7. Orientering 
fra kasserer 
 
Revisions- 
protokollatet 
gennemgås 
 

 
 
 
Godkendes og tages 
til efterretning. 

Revisionen har bemærket, at der er manglende 
underskrift i forlængelse af mødet. Det tages til 
efterretning, og der indkøbes en printer, så det er 
muligt at underskrive i forlængelse af mødet. 
 
Aftalen er, at Menighedsrådet informerer 
provstiudvalget, når der trækkes midler fra arven. 
 
Protokollatet blev herefter godkendt og 
underskrevet. 
 

8. Orientering 
fra personalet 
  
 

 Miljøhuset har været og tjekket gravsten for at 
se, om de står forsvarligt.  
De sender efterfølgende en rapport. 
 
Vi har fået et nyt head-set i stedet for det 
uvirksomme.  
 
Vi begynder at lægge gran på gravene fra uge 
42.  
 

9.  
Evaluering af 
valgforsamlin-
gen og 
høstgudst. 

 Valgforsamlings-aftenen var en god aften. 
 
Der var pænt fremmøde, med en rigtig god 
stemning og lyst til debat.  
 
Kirken var virkelig flot pyntet til 
høstgudstjenesten.  
 
Godt fremmøde. 
 

10. 
Punkter til 
næste møde 
 

 Trine Ellemann er med: kvartalsrapport 
gennemgås og budget 2025 godkendes. 
 

• Konstituering af det nye råd. 

• Legataftenen fastsættes. 

• Orglet. 

• Behandling af evt. lønforslag. 
 

11. 
Eventuelt. 
 

  
- 
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___________________________________________ 
Hanne Boldt (formand) 
 
 
 
___________________________________________ 
Jens Hansen (kirkeværge) 
 
 
 
___________________________________________ 
Torben Hviid Nielsen (kasserer) 
 
 
 
___________________________________________ 
Mona Rasmussen (kontaktperson) 
 
 
 
___________________________________________ 
Christina Rygaard Christiansen (provst) 
 
 
 
___________________________________________ 
Elsebeth Bay (sekretær/næstformand) 
 


